
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół nr 6/2/2020

Obrady rozpoczęto 17 lutego 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:19 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni :
1. LilIa Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik
6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zajęcie stanowiska w sprawie odmowy przeprowadzenia kontroli w Specjalnym

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy.
4. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Poradni Psychologiczno

Pedagogicznej w Końskich.

5. Sprawy różne.

Ad.3.
Zajęcie stanowiska w sprawie odmowy przeprowadzenia kontroli w Specjalnym Ośrodku

Szko1no-Wychowawczym w Baryczy.
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Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odczytał protokół z kontroli przeprowadzonej
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy w dniu 07.02.2020 r. Otwierając
dyskusję poprosił członków komisji o składanie propozycji w kwestii dalszych działań.

Na posiedzenie komisji zaproszona została Pani Iwona Bogacka-Urban - Radca Prawny.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Grzegorz Jóźwik stwierdził, że jedno wyjście to ponowne przystąpienie do kontroli
z zachowaniem terminów, a drugie to skierowanie sprawy do organów ścigania. Zwrócił

również uwagę czy zgodnie z rozporządzeniem w sprawie organizacji przyjmowania
i rozpatrywania skarg i wniosków skarga winna być rozpatrywana.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił uwagę, że Komisja Rewizyjna
nie rozpatruje skargi tylko ma za zadanie przeprowadzić kontrolę w celu sprawdzenia
czy szkolenia się odbywały czy nie.

Radca Prawny Iwona Bogacka Urban poinformowała, że skargę niepodpisaną uważa się

za anonim. Jednak w jej ocenie należy rozważyć czego anonim dotyczy, ponieważ z punktu
widzenia kodeksu postępowania karnego istnieje obywatelski obowiązek zgłoszenia

do organów ścigania możliwości podejrzenia popełnienia przestępstwa, dlatego przedmiotową

skargę w tym aspekcie można rozpoznawać. Dodała, że Komisja Rewizyjna w każdym

przypadku ma prawo przeprowadzić kontrolę w jednostce, tylko że jeśli kontrola nie była

uwzględniona w planie to ewentualnie wymagana by była uchwała Rady Powiatu. Ponadto
Komisja Rewizyjna w związku ze skargą może na żądanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
również dokonać kontroli. Nadmieniła, że trzecim wyjściem z sytuacjijest przekazanie uchwałą

Rady zawiadomienia do organów ścigania bez przeprowadzenia kontroli w związku z brakiem
kompetencji do rozpatrywania tego rodzaju zarzutów. Reasumując stwierdziła, że zwraca
uwagę odnośnie podjęcia działań sprawdzających pod tym kontem, żeby później nikt
nie zarzucił Radzie Powiatu, że były zgłaszane problemy i Rada się tym nie zajął.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy zdaniem Radcy Prawnej Rada
powinna zająć się skargą.

Radca Prawny Iwona Bogacka Urban oznajmiła, że winni się zająć, przynajmniej zebrać

ogólne informacje, ponieważ Komisja Rewizyjna nie jest od tego, żeby decydować czy coś jest
przestępstwem czy nie.

Radna Dorota Duda stwierdziła, że jej zdaniem, jeżeli skarga rodzi znamiona popełnienia

przestępstwa to nie powinna trafić pod obrady Komisji Rewizyjnej tylko na etapie Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji, jeśli istnieje takie podejrzenie winna zostać skierowana do organów
ścigania, ponieważ komisja nie jest uprawniona, żeby przeprowadzać śledztwo. Dodała,

że komisja może jedynie sprawdzić, czy projekty były realizowane czy nie.

Radny Grzegorz Jóźwik oznajmił, że w jego ocenie sprawa powinna zostać skierowana
do odpowiednich organów, które stwierdzą czy ta skarga powinna być rozpatrywana, natomiast
komisja powinna przeprowadzić kontrolę w określonym zakresie.

Radny Robert Plech stwierdził, że wszystkie sugestie zostaną wzięte pod uwagę

na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, natomiast komisja nie rozpatrzyła tej skargi
jako zasadną bądź nie tylko mając na uwadze narzędzia jakie posiada Rada skierowała skargę

do Komisji Rewizyjnej w celu przeprowadzenia kontroli , ponieważ komisja wykonuje zadania
w tym zakresie.
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Radny PawełPękała zapytałczy zawiadomienie o kontroli , które dotarło do SOSW w Baryczy
4 lutego br. można uznać za skuteczne.

Radca Prawny Iwona Bogacka Urban oznajmiła, że nie można uznać za skuteczne ijeśli
zespół kontrolny chciałby przeprowadzić ponownie kontrolę to należy ponownie
przeprowadzić procedurę.

Radny Robert Płech zwrócił uwagę, że jest to pierwszy przypadek, iż dyrektor jednostki
odmówił przeprowadzenia kontroli, tym bardziej że posiadał wiedzę w tym temacie.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki reasumując stwierdził, że nie było takiej sytuacji,
że powiadomiony dyrektor jednostki szuka pretekstu, żeby odmówić przeprowadzenia kontroli
ijest to nauczka na przyszłość, że dobre obyczaje nie wszyscy respektują. Dodał, że nic nie stało

na przeszkodzie, żeby kontrola się odbyła, ponieważ nie jest to nic nadzwyczajnego, że zespół

kontrolny przyjeżdża na kontrolę do jednostki, tym bardziej że w wykonywaniu mandatu radny
ma prawo do uzyskania informacji i dokumentów oraz wglądu w działalność jednostek
organizacyjnych powiatu. Reasumując stwierdził, że w jego ocenie zaistniała sytuacja
nie należała do przyjemnych, a pismo skierowane przez dyrektora jest niezgodne z prawdą.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół z kontroli w SOSW w Baryczy.

Głosowano wniosek w sprawie:
przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej w Specjalnym Ośrodku Szkolno
Wychowawczym w Baryczy w dniu 07.02.2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne :
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Z kontroli przeprowadzonej w Specjalnym Ośrodku

Szkolno-Wychowawczym w Baryczy w dniu 07.02.2020 r.

Protokół z kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odczytał pismo dyrektora Specjalnego Ośrodka

Szkolno-Wychowawczego w Baryczy z dnia 14 lutego 2020 r.

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji stwierdził, że na obecną chwilę komisja ma do wyboru dwa
rozwiązania, ponowienie procedury przeprowadzenia kontroli i udzielenie odpowiedzi Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji lub zajęcie stanowiska, że w związku z podniesionymi zarzutami
i zaistniałą sytuacją przekazują informację w formie wniosku do komisji skarg o przekazanie
skargi do organów ścigania.

W dyskusji wzięli udział:
Radny Paweł Pękała zwrócił uwagę, że prawdopodobnie po przekazaniu sprawy
do odpowiednich organów, prokuratura wezwie członków komisji w celu przedstawienia
podstawy zajęcia stanowiska o możliwości popełnienia przestępstwa.
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Radny Czesław Kurcbart oznajmił, że w jego ocenie komisja powinna ponowić procedury
związane z zawiadomieniem jednostki i przeprowadzić kontrolę.

Radny Marian Domagałapoparł stanowisko Radnego CzesławaKurcbarta.

Radna Dorota Duda zaproponowała, aby Komisja Rewizyjna zwróciła się do Zarządu

o przeprowadzenie audytu w związku z tym , że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji skierowała
skargę do Komisji Rewizyjnej .

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zamknął dyskusję, a następnie złożył wniosek
o ponowne przeprowadzenie kontroli w SOSW w Baryczy oraz poddał go pod głosowanie .

Głosowano wniosek w sprawie:
ponowne przeprowadzenie kontroli w SOSW w Baryczy.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Paweł Pękala, Robert Plech
PRZECIW (2)
Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart

Komisja przyjęła wniosek w sprawie ponownego przeprowadzenia kontroli w Specjalnym
Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Baryczy.

Przewodniczący Komisji zaproponowała skład zespołu kontrolnego: Michał Cichocki, Paweł
Pękala, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do zespołu kontrolnego.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
PowołanieZespołuKontrolnego w składzie Michał Cichocki - przewodniczący , Paweł Pękala,

Wojciech Owczarek, Grzegorz J óźwik,

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Michał Cichocki - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego

2. Paweł Pękała - Członek Zespołu Kontrolnego

3. Wojciech Owczarek - Członek Zespołu Kontrolnego

4. Grzegorz Jóźwik - Członek Zespołu Kontrolnego
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Przewodniczący Komisji przekazał dalsze prowadzenie posiedzenia Wiceprzewodniczącemu

Komisji Robertowi Plechowi.

AdA.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Końskich.

Wiceprzewodniczący Komisji Robert Plech przedstawił propozycję składu zespołu

kontrolnego: Dorota Duda - przewodnicząca, Paweł Pękala, Lilla Brożyna.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do zespołu kontrolnego.

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Końskich w składzie : Paweł Pękala, Dorota Duda - przewodnicząca, Lilla Brożyna.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, CzesławKurcbart, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (1)
Michał Cichocki

Komisja jednogłośnie wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Dorota Duda - Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego

2. Paweł Pękala - Członek Zespołu Kontrolnego

3. Lilia Brożyna - Członek Zespołu Kontrolnego

Ad.5.
Sprawy różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

KomisjiP.,?wiz~jł]ej

~?t,;~
Michał Cichocki

Wiceprzewodniczący

Komisji Rewizyjnej

Przygotował(a): Iwona Cholewa

----------------
Przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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